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Aan: Voorzitters van de fracties politieke partijen gemeenteraad Dalfsen 
Van: Bestuur DLTC-Gerner 
Datum: 30 januari 2011 
Onderwerp: Herinrichting Sportpark Gerner 
Kopie: Wethouder Sportzaken gemeente Dalfsen 
 
 
Geachte voorzitters, 
 
Wij, het bestuur van de DLTC-Gerner, willen met deze brief naar U reageren op het zojuist ontvangen 
Raadsvoorstel “Herindeling Sportpark Gerner”. Wij reageren naar u, omdat de politiek na het versturen 
van het raadsvoorstel aan zet is en wij van mening zijn, dat de tennisvereniging DLTC-Gerner in vergelijk 
met de andere verenigingen grote veren heeft moeten laten. 

Wij willen U kort de situatie schetsen, ons standpunt verduidelijken en daarna ons commentaar op het 
raadsvoorstel geven. Wij rekenen erop, dat onze bezwaren in uw meningsvorming over dit raadsvoorstel 
worden meegenomen. 

DLTC-Gerner heeft de beschikking over zes seizoen gebonden tennisbanen en vier seizoen verlengende 
tennisbanen. Om het hele jaar door zo veel mogelijk gelegenheid te kunnen bieden om de tennissport te 
beoefenen heeft DLTC-Gerner bij het begin van de discussies over de herindeling van het gemeentelijk 
sportpark ingezet op het uitbreiden van het banenbestand met 6 seizoen verlengende banen (door 
vervanging) en het neerzetten van een tennishal. 

Nadat de financiële begrenzing bekend werd, heeft DLTC-Gerner na enige discussie de tennishal met 
tegenzin laten vallen. De laatste winters hebben weer aangetoond, dat een tennishal noodzakelijk is om 
het hele jaar door tennis te kunnen bieden. De wens om zes seizoen verlengende banen te realiseren is 
blijven staan en in de verschillende voorstellen (ook die van de gemeente) meegenomen. 

In het voorstel van de gemeente van 8 november 2010 is , ook in de versoberde versie, nog steeds 
uitgegaan van vervanging van zes banen. Op 9 december 2010  zou er een afsluitende bijeenkomst zijn 
met wethouder Goldsteen, maar door omstandigheden is deze bijeenkomst niet doorgegaan. Wel 
hadden we, om snelheid te behouden, van de gemeente op 8 november het advies gekregen om 
offertes bij verschillende leveranciers aan te vragen gebaseerd op zes banen. Dit hebben wij ook gedaan. 

Begin januari verscheen een nieuw voorstel van de gemeente waarin de door ons aangevraagde zes 
banen teruggebracht waren naar vier. Over het ontstaan van dit voorstel zou overleg met de 
sportverenigingen zijn geweest en informatie zijn gegeven. Met ons is echter geen overleg geweest en 
wij hebben ook geen informatie hierover ontvangen. Het voorstel is voor ons, DLTC-Gerner, niet 
acceptabel gezien het totale voorgestelde werkbudget. 

Als vereniging stellen wij ons op het standpunt, dat de beschikbare gemeenschapsgelden zo veel als 
mogelijk ten goede moeten komen aan het uitbreiden en verbeteren van de werkelijke sportfaciliteiten. 
Dit hebben wij steeds in onze discussies naar voren gebracht en dit standpunt verkondigen we nog 
steeds. 

Lezende door het raadsvoorstel komen wij de volgende stellingnames tegen, die wij hieronder van 
commentaar zullen voorzien. 

In het raadsvoorstel wordt gesteld dat het hier gaat om voorzieningen op langere termijn (pagina 1) en 
door het uitvoeren van het voorstel Sportpark Gerner vele jaren vooruit kan. Echter ook in het 
raadsvoorstel is te lezen, dat bij alle verenigingen de daadwerkelijke sportvoorzieningen verbeterd 
worden, maar dat DLTC Gerner blijft zitten met twee door de tennisbond afgekeurde banen (pagina 6). 
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Dit druist in tegen ons gelijkheidsbeginsel en tegen de stellingname, dat Sportpark Gerner na uitvoering 
van het raadsvoorstel vele jaren vooruit kan. 

De exploitatiekosten van 2 resterende gravelbanen zullen per baan fors oplopen, daar groot onderhoud 
en dagelijks onderhoud noodzakelijk blijven. De kosten drukken nu op 6  banen in plaats van in de 
toekomst 2 banen, zoals in het raadsvoorstel is vastgelegd. Deze extra kosten zijn voor DLTC-Gerner niet 
op te brengen naast de onderhoudskosten voor de seizoen verlengende banen. Ook dit past niet in het 
klaarmaken van het sportpark voor de toekomst. 

Op pagina 6 staat, dat de aanpak van 4 banen voldoet volgens de door de NOC/NSF gehanteerde 
richtlijnen. Echter bij de tennisvereniging in Nieuwleusen met ongeveer 280 leden zijn door de 
gemeente van de 6 banen 4 banen aangelegd. DLTC-Gerner heeft zoals ook in het raadsstuk gesteld, 
rond 500 leden en vraagt de gemeente de kosten van 6 van de 10 banen te dragen. Verhoudingsgewijs 
ligt dit onder wat er in Nieuwleusen is gerealiseerd. Wij vragen hier om gelijke behandeling met de 
tennisvereniging Nieuwleusen. 

In het overzicht op pagina 7 wordt de eigen bijdrage van de verenigingen gesteld op € 300.000 van het 
totaal van € 1.800.000. Het lijkt daardoor, dat de verenigingen maar een eigen bijdrage van 16,7% 
betalen. Niets is minder waar. Met uitzondering van de handbal- en voetbalvelden is de eigen bijdrage 
25%. De eigen bijdrage van de laatstgenoemde velden is gesteld op 8%. Toch staat op pagina 3, dat van 
de eigen bijdrage van 25% niet afgeweken kan worden. Deze 8% drijft het totaal percentage door de 
hoge kosten van deze velden (ca. € 1Mio) fors omlaag. 

Ook vragen wij ons af of de kosten van de velden (pagina 7) geraamd zijn inclusief of exclusief BTW. 
Wanneer velden eigendom zijn en blijven van de gemeente zullen in de kostenraming de kosten 
exclusief BTW meegenomen moeten worden, daar volgens ons de gemeente niet BTW plichtig is en 
eventueel terug te vorderen BTW volledig ten gunste zal moeten komen aan de gemeente. 

Met 500 leden vertegenwoordigt DLTC-Gerner een groot deel van de totale gebruikers van Sportpark-
Gerner. Met nog geen 10% van de kosten volgens het raadsvoorstel vinden wij, dat hieraan geen recht 
gedaan wordt en dat onze vraag om handhaving van de aanleg van 6 in plaats van 4 banen 
gerechtvaardigd is en blijft. Want, wanneer we de bijdrage per sporter bekijken, zullen er bijvoorbeeld 
ongeveer 4.400 voetballende en 700 hockeyende leden in Dalfsen moeten zijn en die zijn er bij lange na 
niet. 

Wij gaan ervan uit dat wij U duidelijk gemaakt hebben, dat het terugbrengen van de realisatie van 6 
seizoen verlengende tennisbanen in het raadsvoorstel gerechtvaardigd is en wij vragen U dan ook om 
via de politiek deze aanpassing te realiseren. Het werkbudget laat nog een post onvoorzien zien, zodat 
de totale overschrijding minimaal zal zijn. Mogelijk is de realisatie van de 2 extra seizoen verlengende 
banen met een goede kostenbeheersing  van het totale werkbudget binnen het werkbudget te 
realiseren. Ook biedt mogelijk het terugvorderen van BTW door de gemeente deze kleine voor ons 
noodzakelijke extra ruimte. 

 

Hoogachtend, namens het bestuur van DLTC-Gerner, 

 

 

P. van ’t Riet 
Voorzitter DLTC-Gerner 


